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Poslanci Slovenske Kmetske Zveze so se zani
mali v zadnjem času radi hmelja in njegovih nasa
dov, zlasti ker nima nobene cene in ni zanj skoraj 
nobene vporabe več, ker vlada ne dovoli ječmena zg, 
pivovarje. Vprašanje glede hmeljarjev je jako težav
no in velikega pomena ravno sedaj, ko se odločijc 
nekateri posestniki in popipljejo hmelj, češ, da bodo 
raje se]ali žito. Živimo res v dobi, v kateri je prav 
težavno se potegovati z vso silo zato. da bi vlada da
la na razpolago dovolj ječmena za pivovarje.; ker 
rabimo ječmen nujno za človeško hrano. Strokovnja
ki trdijo, da ss potrebuje za 1 liter piva 250 gramov 
ječmena, torej skoro toliko, kolikor je dovoljenega ži
ta za osebo in dan. Ce je pomanjkanje kruha, se bo
de skoro vsak odločil za kruh, ne pa za pivo. Vlada 
je vendar precej ječmena dovolila za piVo: seveda fes 
množina tako mala, da ni upati, da naši hmeljarji 
dobro prodajo svoj hmelj. Zato sta se dr. Korošec in 
dr. Verstovšek posvetovala nalašč s strokovnjaki, jiM 
opozorila na težavno stališče hmeljarjev in zahtevala 
odkritega nasveta. Reklo se jima je tole: Savinjski 
hmelj je tako dobre kakovosti, da ga kmetje morajc? 
na vsak način ohraniti. Izvedenci so se svoj čas že 
celo izrekli, dasiravno niso prodrli s svojim mnen
jem, da presega savinjski hmelj žatečkega. Posestni
ki vzhodnosrednje Štajerske naj hmelj popipajo, ker 
je manj vreden, a tega bi naj ne storili Savinjčani. 
To krizo naj pretrpijo, prišli bodo kmalu po vojski 
časi, ki bodo hmeljarjem v enem letu pokrili izgube 
vseh teh slabih let. Takega mnenja so strokovnjaki 
in mi objavljamo to hmeljarjem, ki si bodo pač po
svoji izkušnji sami najlažje uredili svoje gospodar
stvo. 


